
Side 1 af 2 

 

KRK Bestyrelsesmøde, d. 29. september 2020 

Deltagere: Betina Svare, Evy Davidsen Rosenbjerg, Mette Rentzius Pedersen, Natasja Gürel 

Pedersen og Linda Jensen. 

Referent: Betina 

1) Info fra fonden 

Mette har kort inden dette møde deltaget i et bestyrelsesmøde med fonden. Samarbejdet 

mellem de to bestyrelser fungerer rigtig godt. Fonden undersøger muligheden for 

omlægning af lån, for at muliggøre renovering af bl.a. den store udendørsbane, der ofte er 

meget våd. Der arbejdes fortsat på en gennemgang og fejlretning af lyset på området i 

samarbejde mellem KRKs bestyrelse og fonden.  

2) Ændring af bestyrelsen 

Juliet har valgt at trække sig ud igen. Juliet trådte til på den ekstraordinære 

generalforsamling for, at der kunne stilles en fuldtallig bestyrelse, men er grundet et øget 

arbejdspres på hendes fuldtidsjob nød til at træde ud af bestyrelsen igen. Juliet har været en 

rigtig god støtte og arbejdskraft i bestyrelsens opstartsfase. Tusind tak for indsatsen! 

Bestyrelsen supplerer sig selv frem til 1/12-2020, hvor Pernilla Nøhr træder ind i bestyrelsen 

og overtager Juliets plads både som bestyrelsesmedlem og som kontaktperson for det 

nyoprettede juniorudvalg.  

3) Mailhåndtering 

Kongelundens rideklub har en del mailadresser. For at sikre, at de alle bliver besvaret 

rettidigt har vi fordelt ansvaret for dem mellem os.  

medlemkrk@kongelunden.com besvares af Mette Rentzius Pedersen.  

bestyrelsen@kongelunden.com besvares af Betina Svare.  

De øvrige mailadresses besvares af det udvalg de tilhører. 

4) Pony games 

Evy og Pernilla undersøger muligheden for at tage træneruddannelsen hos Dansk 

Rideforbund, inden de starter pony games op. Der arbejdes desuden på at finde et tidspunkt, 

hvor pony games kan være i det lille ridehus så det tilgodeser pony games deltagerne og 

samtidig generer de øvrige medlemmer så lidt som muligt.  

5) Ridehusplaner 
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Der arbejdes på en opdateret ridehusplan – der snarest lægges op på hjemmesiden samt 

hænges op i ridehusene.  

6) Hjemmeside 

Der arbejdes på en grundig opdatering af hjemmesiden www.kongelunden.com  

7) Medlemsundersøgelse 

Medlemsundersøgelsen er ved at være klar til at blive sendt ud til medlemmerne, så vi som 

ny bestyrelse får et opdateret og retvisende billede af medlemmernes ønsker og behov.  

8) Økonomi 

Vi kommer tættere og tættere på en endelig overlevering af adgange mm så vi kan varetage 

økonomien. Endnu engang tusind tak til Margit, der har fortsat med at tage sig af økonomien 

til vi har de fornødne adgange.  

9) Sodavandsmaskine 

Der arbejdes på at få placeret en sodavandsmaskine i KRK, så medlemmer kan købe noget 

at drikke også i dagligdagen. Det kommer ikke til at koste KRK noget, men vil til gengæld 

give klubben en indtægt.  

10)  Rotter 

Der er set en rotte i ridehuset – hvilket er meldt til kommunen.  

11)  Stien bag ved KRK 

Vi vil undersøge muligheden for en forbedring af ridestien, der fører til KRK.  

12)  Banepleje 

Der køres baner ca. 4 gange om ugen pt. Baneudvalget gør et stort arbejde for at optimere 

vores nuværende baner. Virksomheden Skibby har dog frarådet os at køre udendørsbanerne, 

når de er meget våde, hvorfor de ikke er kørt lige så ofte.  

 

 

http://www.kongelunden.com/

